

ANALISIS KEARIFAN MANGKUK MUNGKAROH TINGKAT
REKABENTUKAN PERUMAHAN PENDUDUK
KUALA TERENGGANU

SITI HIZAM BINTI BAHARU

FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU

2009

cm: 8837

1100089095



LP 53 FPE 2 2009



1100089095

Analisis faktor yang mempengaruhi tingkat pendapatan
per-kapita penduduk Kuala Terengganu / Saifuzzaim Baharum.

PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)
21030 KUALA TERENGGANU

1100089095		

Lihat Sebelah

HAK MILIK
PUSAT PEMBELAJARAN DIGITAL SULTANAH NUR ZAHIRAH

**ANALISIS FAKTOR YANG MEMPENGARUHI
TINGKAT PENDAPATAN PER-KAPITA
PENDUDUK KUALA TERENGGANU**

**SAIFUZZAIM BIN BAHARUM
SM EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**KERTAS PROJEK INI DIKEMUKAKAN BAGI
MEMENUHI SEBAHAGIAN DARIPADA SYARAT
MEMPEROLEHI IJAZAH SARJANA MUDA
EKONOMI (SUMBER ALAM)**

**JABATAN EKONOMI
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU
(UMT)**

2009

PENGAKUAN

Saya akui Kertas Projek (EKN 4998/EKN 4999) ini adalah hasil kajian saya sendiri kecuali sumber-sumber yang telah saya jelaskan rujukannya.

Tarikh : 22 April 2009



SAIFUZZAIM BIN BAHARUM
UK12921

DECLARATION

I hereby declare that this Project Paper (EKN 4998/EKN 4999) is the result of my own investigation and findings, accept where otherwise stated.

Tarikh : 22 April 2009



SAIFUZZAIM BIN BAHARUM
UK12921

PENGHARGAAN

Alhamdulillah, kepujian dan kesyukuran ke hadrat ALLAH S.W.T. di atas rahamat adan limpah kurniaNYA maka dapatlah saya menyempurnakan penyelidikan saya ini. Saya ingin merakamkan penghargaan ikhlas dan setinggi-tinggi terima kasih kepada kakitangan Pejabat Wisma Darul Iman Terengganu, Pejabat Kerajaan Pusat Terengganu, Pejabat Jabatan Kerja Raya Terengganu dan Pejabat Tenaga Nasional Berhad Negeri Terengganu, Jabatan Kastam Negeri Terengganu dan Pejabat Perikanan Negeri Terengganu diatas kebenaran bagi saya menjalankan aktiviti soal selidik responden yang diperlukan dalam kajian ini.

Jutaan terima kasih juga diucapkan kepada semua responden yang turut sama dalam membantu menjayakan perjalanan projek ini. Tanpa sokongan dan keperihatinan mereka penyelidikan ini tidak akan dapat disempurnakan dengan baik.

Ucapan terima kasih yang tidak terhingga kepada individu yang banyak memberi tunjuk ajar dan nasihat yang sangat bermakna kepada saya untuk menjalan dan melengkapkan kertas projek ini dari peringkat mula hinggalah akhir. Individu yang saya maksudkan itu adalah penyelia Kertas Projek ini iaitu Dr. Suriyani Binti Dato Muhamad. Tanpa komitmen beliau membantu saya selama ini kemungkinan saya tidak dapat menyiapkan penyelidikan ini dengan baik.

Selain itu, tidak dilupakan juga buat rakan-rakan seperjuang yang banyak membantu serta memberi sokongan dalam menyiapkan analisis ini. Sehubungan dengan itu, terima kasih kepada semua pihak yang terlibat secara langsung mahupun tidak langsung dalam menjayakan penyelidikan ini. Akhir kata, semoga segala sokongan, bantuan dan kerjasama yang diberikan hanya ALLAH S.W.T sahaja yang dapat membalasnya. Sekian, wassalam.

SAIFUZZAIM BIN BAHARUM

SARJANA MUDA EKONOMI (SUMBER ALAM)

FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI

UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU.

ABSTRAK

Kajian ini bertujuan mengkaji faktor-faktor yang mempengaruhi tingkat pendapatan per-kapita penduduk Kuala Terengganu, Terengganu Darul Iman. Sehubungan dengan itu, kajian ini juga dijalankan untuk menganalisis faktor mana yang telah dipilih iaitu umur, tahap pendidikan, jumlah pendapatan dan cukai dikenakan mempunyai hubungan yang kuat dengan tingkat pendapatan per-kapita penduduk. Kebanyakan data yang digunakan dalam kajian ini adalah data primer iaitu hasil daripada soal selidik responden. Selain itu, analisis deskriptif frekuensi, kolerasi dan regrasi digunakan dalam kajian ini untuk menghuraikan data yang diperolehi. Hasil kajian ini, mendapati bahawa semua pembolehubah tidak bersandar yang telah dinyatakan mempunyai hubungan dengan tingkat pendapatan per-kapita penduduk kecuali pembolehubah umur sahaja. Oleh itu, dalam kajian ini juga ada menyatakan beberapa cadangan untuk meningkatkan lagi pendapatan per-kapita penduduk Kuala Terengganu.

ABSTRACT

This research has been made to analyst factor-factor that influences the level of income per capita in Kuala Terengganu, Terengganu Darul Iman. There by, research has analysis which factor should be chosen from independent variable like age, education level, overall income and tax that have strong relationship with income per capita of a person. Data that been use in this research are primary data which the data were collected from a series of questionnaire. Method analyst that been use to get the result are descriptive frequency analysis, correlation and regression. Result from this research show that all independent variable except age has strong relationship with income per capita. In this last chapter of this research, suggestion has been made on how to improve income per capita of citizen in Kuala Terengganu.